

News Release

HITACHI
Inspire the Next

FOR IMMEDIATE RELEASE
Hitachi Capital Management (China) Limited

Update of Green Bond by Hitachi Capital Management (China) Limited
in 2018:
2018年度日立金融(中國)有限公司綠色債券詳情披露

Category 類別	Amount (USD) 金額 (美元)
Sustainable Water Use 可持續水資源	30,000,000
Renewable Energy 可再生能源	50,000,000
Circular Economy 循環經濟	35,000,000 (Scheduled drawdown in December 2018) (預定2018年12月提款)

Hong Kong government is encouraging green finance and promoting it as one of their major policies. It is expected that our renewable energy and water infrastructure related assets will increase in 2019.

作為主要政策之一，香港政府現時正積極推廣綠色金融。踏入2019年，以可再生能源、可持續水資源等項目為中心，我們將會繼續在中國增持相關資產。

As Hong Kong is now transforming to a smart city, we foresee the financing for environmentally friendly business such as green buildings, solar power projects will increase in the coming future.

同時，政府亦致力把香港發展成“智慧城市”。我們相信此舉將會增加本公司與環保事業相關的融資，如綠色建築、太陽能發電等。

The “First Japan-China Forum on Third Country Business Cooperation” was held recently and it is expected that the co-operation between Japan and China will be deepened. We will make well preparation for the financial needs of the third countries by utilizing the advantages of Hong Kong, the international financial centre.

早前，日本與中國合辦“第三方市場合作論壇”，使今後中日雙方的合作備受期待。今後，我們亦會作好準備，活用香港作為國際金融中心的地位，應對第三方市場的資金需要。

Moreover, HCMC was introduced in the “Think Hong Kong Think Global” event held by the Hong Kong government in Japan last month. We will make full use of Hong Kong’s edge and strive to expand our CTC functions.

除此以外，香港政府10月份時在日本舉辦的“Think Hong Kong Think Global”活動中也介紹了HCMC的業務。今後，我們會活用香港的各種優勢，繼續提升本公司作為CTC的效能。